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本会将于2012年1月4日至5日早上10时至晚上10时正假Bukit Tinggi Premiere Hotel
举办马中传统文化艺术展。

      

敬爱的全体委员，

  

您好。

  

本会将于2012年1月4日至5日早上10时至晚上10时正假Bukit Tinggi Premiere
Hotel举办马中传统文化艺术展。
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此展是由北京全球文化产业促进会主催，支持单位是马中友好协会，联办单位是巴生中华总商会
及南洋美专校友会，协办单位是南洋商报。展出的作品是中国的彩岩画及马来西亚原住民的木雕
(Arca kayu oleh kaum Mahmeri di Kampung Bumbung, Pulau Carey)

  

展会的宗旨是：
 1）宣传及发扬马中传统文化艺术工艺
 2）促进两国文化交流
 3）协助原住民木雕及彩岩画开发市场
 4）协助原住民提高收入

  

为了让此传统文化艺术展更具代表性，本会谨此诚邀全体委员出席马中传统文化艺术展于2012年
1月4日，星期三，早上10时正，假Bukit Tinggi Premiere
Hotel的开幕礼。此开幕礼的开幕嘉宾是丹斯里拿督斯里黄家定。有关资料，请参考附件。

  

若有任何询问，请联络本会秘书处翁丽娟小姐（电话：03-3343 9289；传真：03-3344
7362；E-mail：klang.ccci@gmail.com）。

  

届时，恭候驾临。

  

  

Dear All,

  

Malaysia-China Traditional & Cultural Art Exhibition will be held on 4th-5th January 2012, from
10.00am to 10.00pm, at Premiere Hotel, Bukit Tinggi, Klang.

  

This Traditional & Cultural Art Exhibition was initiated by Global Cultural Industry Promotion
Association, Malaysia-China Friendship Association, jointly organized by Klang Chinese
Chamber of Commerce and Industry, & Nanyang Academy Of Fine Arts Alumni Association.
Nanyang Siang Pau is the supporting media. In this exhibition, Cai Yan painting & Aborigine
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Wood Carving will be exhibited.

  

Purpose of the Exhibition is：
 1）To develop Malaysia-China Traditional & Cultural arts
 2）To encourage cultural exchange between two countries
 3）To enhance market development of Cai Yan Printing & Aborigine Wood Carving
 4）To assist aborigines to increase their income

  

We have the honour to invite all members to the exhibition. Meanwhile, we would like to
invite all members to attend the opening ceremony of Malaysia-China Traditional & Cultural
Art Exhibition, which will be held on 4th January 2012, Wednesday, 10.00am, at Premiere
Hotel, Bukit Tinggi, Klang. YB Tan Sri Dato’ Sri Ong Ka Ting is the opening guest of the
Exhibition. For information, please refer to the attached file.

  

For further enquiries, please contact Ms.Joanne Yoon of the Secretariat at Tel: 03-3343 9289;
Fax: 03-3344 7362; Email :klang.ccci@gmail.com

  

Thank you.

  

Invited by Klang Chinese Chamber Of Commerce And Industry & Nanyang Academy Of Fine
Arts Alumni Association Malaysia
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